

Ginkgo biloba Extract, (Slow Release)

30 tablets, Single herb, Stock No. 898-8

Ginkgo biloba is the most widely prescribed medication in Europe, often for problems related to poor circulation. Widely known as the "smart herb" of our time, it aids in mental functioning.

Every system of the body—from the brain to sexual function—is dependent on a steady supply of blood, which provides both oxygen and nutrients to hungry cells. If the blood flow is compromised, we will feel the effects in countless ways, leaving us feeling both physically and mentally fatigued.

Ginkgo biloba can help reverse these problems by restoring adequate circulation.

Did you know?

A team of medical doctors including researchers from the Harvard Medical School, the Albert Einstein College of Medicine and the New York Medical College report that *Ginkgo biloba* extract is effective in slowing down and, in some cases, reversing the progression of Alzheimer's disease (*Journal of the American Medical Association*, October 22/29, 1997).

NSP Advantage

30 tablets Single Herb.

Ingredients: Maltodextrin, cellulose, 120 mg of ginkgo (*Ginkgo biloba*) leaf extract (in a concentration of 50:1, standardized to 24% ginkgo flavone glycosides and 6% terpene lactones), stearic acid, magnesium stearate, silicon dioxide.

Recommendation: Take one tablet daily, preferably with the morning meal.

Features & Benefits

- Ginkgo biloba is a powerful antioxidant herb.
- NSP's ginkgo leaf extract is a 50:1 concentrated dry herbal extract, standardized to 24% ginkgo flavone glycosides and 6% terpene lactones.
- One tablet provides slow release of ginkgo over the day.
- Ginkgo biloba promotes optimal blood circulation, thereby increasing the supply of nutrient- and oxygen-rich blood to the brain, heart and all parts of the body.
- Ginkgo has been shown to support memory and concentration functions and has been studied for its potential to help with the symptoms of Alzheimer's disease.
- Ginkgo may reduce blood pressure and inhibit blood clotting through its stimulatory effects on the circulatory system.

Ginkgo Biloba Concentré (Libération lente)

30 comprimés, Herbe simple, No de stock 898-8

Le ginkgo biloba est le remède le plus prescrit en Europe, souvent pour des problèmes reliés à une mauvaise circulation. Très connu comme "l'herbe pensante" de notre époque, elle aide à la fonction mentale. Chaque système du corps—du cerveau à la fonction sexuelle—compte sur un apport constant de sang qui fournit l'oxygène et les nutriments aux cellules affamées. Si le débit sanguin est compromis, nous en ressentirons les effets de nombreuses façons dont une sensation de fatigue physique et mentale. Le ginkgo biloba peut aider à réverser ces problèmes en rétablissant la circulation.

Saviez-vous que?

Une équipe de médecins, y compris des chercheurs de la Harvard Medical School, Albert Einstein College of Medicine et le

New York Medical College signalent que l'extrait de ginkgo biloba est efficace pour ralentir et, dans certains cas, réverser la progression de la maladie d'Alzheimer (*Journal of the American Medical Association*, October 22/29, 1997).

Avantages NSP

30 comprimés. Herbe simple.

Ingrédients: Maltodextrine, cellulose, extrait de feuilles de ginkgo (*Ginkgo biloba*), acide stéarique, stéarate de magnésium, dioxyde de silice.

Mode d'emploi: Prendre un comprimé par jour de préférence avec un repas.

Caractéristiques et Bienfaits

- Le ginkgo biloba est une puissante herbe antioxydante.
- L'extrait de feuilles de ginkgo NSP est un extrait sec concentré à 50:1, normalisé à 24% de glycoside de flavones de ginkgo et 6% de lactones de terpènes.
- Un comprimé fournit du ginkgo à libération lente pour une journée complète.
- Le ginkgo biloba favorise une circulation sanguine maximale, augmentant ainsi l'approvisionnement en sang riche en nutriments et en oxygène au cerveau, au cœur et à toutes les parties du corps.
- Il a été démontré que le ginkgo soutient la mémoire et les fonctions de concentration et on l'a étudié pour sa capacité de soulager les symptômes de la maladie d'Alzheimer.
- Le ginkgo peut diminuer la tension artérielle et inhiber les caillots sanguins grâce à ses effets de stimulation sur le système circulatoire.